
 

 

 

 

 

LIETUVOS TRIATLONO FEDERACIJOS EILINĖS KONFERENCIJOS 

PROTOKOLAS Nr. 23/01 

2023 m. kovo mėn. 29 d. 17:00 – 19:00 

 

Konferencijos vieta: Žemaitės g. 6, Vilnius / nuotoliniu būdu „MS Teams“ platforma. 

 

Konferencijos pirmininkas: Saulius Batavičius 

Konferencijos sekretorius: Žilvinas Grigaitis 

Dalyvauja: 12 LTF narių iš 19 (sąrašas pridedamas) 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1. 2022 m. Prezidento veiklos ataskaitos tvirtinimas 

2. 2022 m. drausmės ir etikos komiteto ataskaita 

3. 2022 m. AMK ataskaita 

4. 2022 m. TK ataskaita 

5. Panevėžio triatlono klubo prašymo nagrinėjimas dėl garbės nario statuso suteikimo 

6. 2023 m. veiklos planas 

7. 2023 m. biudžeto tvirtinimas 

8. Rinktinių vyr. trenerio veiklos ataskaita 

9. Revizijos komisijos sudėties peržiūra 

10. Svarstymas dėl neaktyvių LTF narių 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

DARBOTVARKĖS EIGA: 

 

1. Klausimas: 2022 m. Prezidento veiklos ataskaitos tvirtinimas 

 

Svarstyta: 

Federacijos Prezidentas Saulius Batavičius (SB) pristatė 2022 m. veiklos ataskaitą. SB 

veiklos ataskaitą pradėjo nuo Federacijos biudžeto palyginimo kiekvienais metais nuo 

kadencijos pradžios. Jaunųjų sportininkų rengimo programoje pasidžiaugta pradėtomis 

mokėti stipendijomis perspektyviausiems sportininkams. Klubinio triatlono plėtojimo skiltyje 

padėkota klubams – varžybų organizatoriams už sėkmingai 2022 m. įgyvendintas varžybas ir 

čempionatus. Techninės žinių bazės skiltyje pasidžiaugta naujų tarptautinės kategorijos 

teisėjų įsiliejimu į triatlono bendruomenę. Pasidžiaugta VK, TK, AMK veiklomis. Aukšto 

meistriškumo skiltyje pasidžiaugta pavykusiu Europos Triatlono Junior Cup įgyvendintu 

renginiu. Trakų triatlono būrelio atstovas Šarūnas Ūsas (ŠŪ) uždavė klausimą ar LTF jau 

bendradarbiauja su NSA, viceprezidentas Mantas Marcinkevičisu (MM) atsakė, kad kol kas 

kažkokių labai gerų žinių pranešti negali, nors ateityje žada dėmesį ir finansavimą sportui 

kelti. Panevėžio triatlono klubo vadovas Vidmantas Urbonas (VU) uždavė Prezidentui 

klausimą dėl nepavykusių sporto gimnazijų komplektavimo. Prezidentas patikslino, kad 

turėta omenyje naujos klasės, o ne egzistuojančios (Panevėžyje) ir to nereikėtų priimti kaip 

kritikos. MM replikavo, kad Šiauliuose vieną trenerę-kandidatę R. Kergytę „paėmė“ 

šiuolaikinės penkiakovės federacija. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl 2022 m. Prezidento veiklos ataskaitos tvirtinimo 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Tvirtinti 2022 m. Prezidento veiklos ataskaitą 

 

2. Klausimas: 2022 m. drausmės ir etikos komiteto ataskaita 

 

Svarstyta: 

Generalinis sekretorius Dainius Šimkaitis (DŠ) pristatė, jog nei vienas drausmės ir etikos 

komiteto narys atsiprašė ir negalėjo prisijungti prie konferencijos, tačiau yra pateikę savo 



 

 

 

 

 

nepriklausomą ataskaitą ir pristatę savo veiklą. DŠ pateikė, jog visi nariai galėjo susipažinti 

su pateikta ataskaita ir konkrečiau pristatė spręstą komiteto klausimą 2022 m. dėl sportininko 

ir federacijos atsakomybių Pasaulio taurės etapo registracijai. DŠ taip pat pristatė, jog 

sportininkai yra informuojami apie komiteto egzistavimą ir veiklą, ir kad komitetas atlieka 

anonimišką nešališko vertintojo funkciją. Nario S-Sportas vadovas Vilius Aleliūnas (VA) 

uždavė klausimą, ar tai buvo vienintelis minimas atvejis komiteto veikloje. DŠ atsakė, jog dėl 

daugiau atvejų nėra žinoma, o tas vienas konkretus atvejis yra žinomas, nes Federacijos 

administracija pati kreipėsi į komitetą dėl įsiterpimo. VA toliau klausia ar komiteto 

sprendimai yra viešinami interneto svetainėje ir gavus atsakymą, kad ne - VA siūlė 

sprendimus viešinti. DŠ ir SB pritarė, kad reikia komitetų sprendimus viešinti ateityje. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl 2022 m. drausmės ir etikos komisijos ataskaitos tvirtinimo 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Tvirtinti ataskaitą atsižvelgiant į pastabas 

 

3. Klausimas: 2022 m. AMK ataskaita 

 

Svarstyta: 

Komiteto pirmininkas Kęstutis Steponavičius (KS) pristatė, jog komitetas veikia visus metus, 

sezono metu komiteto veikla aktyvesnė. Pirmininkas džiaugėsi AMK demokratija ir tuo, kad 

visus AMK sprendimus 2022 m. tvirtino VK. Pagrindine problema KS įvardijo strigimą su 

reitingu, nes jis nėra toks kad atsindėtų tikrąją situaciją. Taip pat pastebėjo, kad trūksta keleto 

klubų atstovų komiteto veiklos dalyvavime. Trečia KS pastaba buvo rinktinės trenerių 

įsijungimo į bendro darbo rezultatą. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl AMK 2022 m. ataskaitos tvirtinimo 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Tvirtinti 2022 m. AMK ataskaitą 



 

 

 

 

 

4. Klausimas: 2022 m. TK ataskaita 

 

Svarstyta: 

Komiteto pirmininkas Žilvinas Reisas (ŽR) pristatė komiteto metinę veiklos ataskaitą. 

Klausimų nesusilaukta. DŠ replikavo, kad tai yra aktyviausias komitetas savo veikla ir 

pagalba Federacijos organizacinei veiklai. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl TK 2022 m. ataskaitos tvirtinimo 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Tvirtinti 2022 m. TK ataskaitą 

 

5. Klausimas: Panevėžio triatlono klubo prašymo nagrinėjimas dėl garbės nario statuso 

suteikimo 

 

Svarstyta: 

DŠ pristatė, jog Kovo 8 d. gautas prašymas iš Panevėžio TK pirmininko VU svarstyti 

Stanislovui Algiui Kavaliauskui (SAK) suteikti LTF garbės nario statusą. DŠ pažymėjo, jog 

šiuo metu LTF turi du garbės narius. Kadangi dauguma narių ir pats DŠ asmeniškai nepažįsta 

minėto asmens siūlė pristatyti VU teikiamą asmenį. VU pristatė, kad SAK yra triatlono 

pradininkas Lietuvoje ir suorganizavo pirmąsias varžybas. SAK buvo ne tik triatlonininkas, 

bet ir stiprus dviratininkas užsiėmęs ir dviračių sportu, pastatęs bokštą šuoliams su slidėmis, 

BMX trasos statytojas. Dalyvavo pirmame Pasaulio triatlono čempionate Nicoje. VU 

manymu labiau nusipelnusio asmens Lietuvos triatlonui kol kas nėra ir siūlo suteikti garbės 

nario vardą. Konferencijos sekretorius pasitikslino ar asmuo yra tarp gyvųjų, VU patikslino, 

kad prieš keletą metų SAK mirė. MM siūlo įteikti SAK giminaičiams apdovanojimą 40-

mečio minėjimo renginyje Panevėžyje. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl Panevėžio TK prašymo suteikti Stanislovui Algiui Kavaliauskui LTF garbės nario statusą 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 



 

 

 

 

 

Nutarta: 

Suteikti Stanislovui Algiui Kavaliauskui LTF garbės nario statusą 

 

6. Klausimas: 2023 m. veiklos planas 

 

Svarstyta: 

DŠ pristatė, jog šių metų veiklos planas yra „gyvas organizmas“ ir nuolatos koreguojamas 

žinant ir tai kad reikės koreguoti atsakingus asmenis esant tam tikrų pasikeitimų. DŠ siūlo 

nežvelgti į atsakingus asmenis, o labiau žiūrėti į užduotis ir tikslus. KS įsiterpė, jog reikėtų 

laikytis atsakingų asmenų prie užduočių, nes darbai nevyks jei nebus atsakingi žmonės jiems. 

SB sutiko ir pristatė veiklos planą išvardindamas plano užduotis. SB išskyrė teigiamą LTF 

klubų narių BTT ir Ruoniai bendrą veiklą, siūlė bendroms veikloms kooperuotis trims 

Panevėžio klubams. SB pabrėžė, kad svarbiausia veikloje yra aktyvi komanda ir veiklūs 

komitetai. Pastabų veiklos planui nesulaukta. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl 2023 m. veiklos plano tvirtinimo 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Tvirtinti 2023 m. veiklos planą be pastabų 

 

7. Klausimas: 2023 m. biudžeto tvirtinimas 

 

Svarstyta: 

DŠ pristatė, kad situacija su finansais yra stabili ir į šiuos metus „išeita“ su teigiamu balansu 

(~9000 eur). Paminėtina, jog didžioji dalis pajamų šiemet numatoma iš valstybės (ŠMSM). 

Pristatyti kiti finansavimo šaltiniai, bei galimi projektiniai pajamų šaltiniai. Išlaidos 

pristatytos nuo administracinių išlaidų, kurios yra būtinos ir yra išaugę. Išlaidos Lietuvos 

varžyboms grindžiamos prioritetiniais Lietuvos čempionatais varžybų organizatoriams už 

vykdymą. Pristatyta sportininkų krepšelių sistema. VA turėjo du klausimus biudžeto 

projektui. Pirmas klausimas, buvo kodėl starto mokesčiai nėra įtraukti į pajamų eilutes. 

Klausiančiajam buvo atsakyta, jog starto mokesčiai nėra įtraukti kaip pajamos, nes varžybas 

organizuojant jos nėra pelningos ir starto mokesčiai tiesiog leidžia sumažinti varžybų išlaidas, 



 

 

 

 

 

bet neleidžia uždirbti. VA oponavo, jog LTF turi rodyti NSA 5% savų lėšų ir starto mokesčiai 

tam labai tiktų. Antras VA klausimas buvo labiau pastaba, kad toks biudžetas koks teikiamas 

konferencijoje yra netinkamas anot jo, reikėtų skirstyti biudžetą kaip didžiosios federacijos. 

SB atsižvelgus į tai pasiūlė biudžetą tvirtinti neeilinėje š. m. konferencijoje kartu su 2022 m. 

FA tvirtinimu. DŠ sutiko, kad internetinėje svetainėje biudžetas turėtų būti atvaizduotas 

visiškai kitaip, o siūlomas biudžeto projektas yra “darbinis” failas. MM įvardijo, kad 

siūlomas biudžetas yra labai gerai peržiūrai, o teikimui viešai turėtų būti detaliau pateiktas. 

Dar vienas VA klausimas buvo kiek sutarčių su sportininkais buvo pasirašyta 2022 m. ir kiek 

yra pasirašyta 2023 m. Buvo atsakyta, jog 2022 m. sutarčių nebuvo, o 2023 m. kiekis dar nėra 

iki galo aiškus. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Nukelti klausimą dėl 2023 m. biudžeto plano tvirtinimo į neeilinę konferenciją kartu su 2022 

m. FA tvirtinimu 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Nukelti 2023 m. biudžeto plano tvirtinimą į neeilinę konferenciją kartu su 2022 m. FA 

tvirtinimu 

 

8. Klausimas: Rinktinių vyr. trenerio veiklos ataskaita 

 

Svarstyta: 

Rinktinių vyr. treneris Jonas Žakaitis (JŽ) prisistatė konferencijos nariams ir glaustai pristatė 

nuveiktus darbus. Pirmoji rinktinių vyr. trenerio ir jo komandos veikla buvo ištirti geriausias 

kitų Pasaulio šalių triatlono praktikas (neatlygintina veikla). Kita vyr. trenerio veikla apima 

rinktinės narių fiziologinio testavimo darbus ir duomenų analizę. JŽ pristatė tarpinius 

duomenis ir jų naudą, o pilnus duomenis galės pateikti metų pabaigoje atlikus testavimus po 

sezono. Klausimų vyr. treneriui nesulaukta. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl vyr. trenerio veiklos ataskaitos tvirtinimo 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 



 

 

 

 

 

Nutarta: 

Tvirtinti vyr. trenerio JŽ veiklos ataskaitą bendru sutarimu 

 

9. Klausimas: Revizijos komisijos sudėties peržiūra 

 

Svarstyta: 

DŠ pristatė, kad Federacijos įstatuose yra nustatytas 3 narių revizijos komisijos sudėties 

dydis, tačiau viena dabartinė komisijos narė Gaudrė Likšaitė (GL) revizijos komisijos 

veikloje nedalyvauja ir į komisijos posėdžio kvietimus neatsako. VA pasiūlė prie 

konferencijos nuotoliniu būdu prisijungusio asociacijos Aistra Sportui vadovo Donato 

Zavecko (DZ), nuo kurio GL yra pasiūlyta komentaro. Minėtos asociacijos vadovas atsakymo 

neturėjo, nes nebuvo informuotas apie tai prieš konferenciją. VA pasiūlė, kad klubas pasiūlęs 

komisijos narę turėtų nešti kažkokią atsakomybę. DZ pakartojo, kad atsakymo šiuo metu 

neturi. SB pasiūlė šį klausimą perkelti į neeilinę konferenciją pasiruošiant geriau. „Darnos“ 

atstovas Ernestas Abraškevičius (EA) pasiūlė išgauti narės atsakymą ar ji planuoja dalyvauti 

komisijos veikloje dar iki neeilinės konferencijos. 

 

Balsuota (bendru sutarimu): 

Dėl revizijos komisijos sudėties peržiūros klausimo perkėlimo į neeilinę konferenciją 

Už: 12 / Prieš: 0 / Susilaikė: 0 

 

Nutarta: 

Perkelti revizijos komisijos sudėties peržiūrą į neeilinę LTF konferenciją 

 

Po šio klausimo DŠ pasiūlė oficialią darbotvarkę baigti 

 

VA svarstė apie nario mokesčio tvarkos nustatymą. Priminė, kad nario mokesčio dydį nustato 

konferencija. DŠ replikavo, kad nario mokesčio dydis buvo patvirtinas pernai metų 

konferencijoje dvejiems metams. VA pasiūlė pasiruošti šiam klausimui neeilinėje 

konferencijoje. VA taip pat pastebėjo, kad darbotvarkės klausimai buvo neparuošti šiai 

konferencijai, pastebėjo ir būtinybę turėti gyvą konferenciją, prašė narių būti aktyviais. SB 

idėjai pritarė. VA sakė, kad neeilinėje konferencijoje po mėnesio gyvai dalyvauti nebūtina, 

nes tai kelių klausimų tvirtinimo reikalas, bet siūlė taikyti tai eilinėms konferencijoms. DŠ 

pastabas priėmė ir su viskuo sutiko, pastebėjo kad trūksta įsitraukimo iš VK, viceprezidentų. 



 

 

 

 

 

SB pastebėjo, kad DŠ nebūtina prisiimti visų pastabų, dalį prisiėmė ir pats. MM dėkojo VA 

dėl pastabų ir galimybės pasitempti, nes dauguma narių tiesiog tyliai prabūna ir prabalsuoja. 

SB pastebėjo, kad reikėtų išskirti lėšų ir susirinkimams (konferencijoms) ir panašiems 

dalykams. EA pastebi, kad įstatuose numatyta galimybė dalyvauti nuotoliniu būdu yra ir 

nariai tuo naudojasi, siūlė pagrindinę konferenciją privalomą „gyvai“. DŠ replikavo, kad 

padarius konferenciją „gyvai“ yra pavojus nesurinkti narių kvorumui, nes daug neaktyvių 

narių yra. Diskusija ir toliau tęsėsi apie narių aktyvumą. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

PRIEDAI: 

 

Priedas Nr. 1: dokumentas įrodantis, kad nariai buvo tinkamai informuoti apie konferenciją 

Priedas Nr. 2: posėdžio dalyvių sąrašas 
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Triatlono Federacija

From: Triatlono Federacija
Sent: sekmadienis 2023 m. kovas 26 17:28
To: eugenijusrakitinas@gmail.com; mantas.jonikas@gmail.com; tautvydaskop@gmail.com; ikigai.team@gmail.com; a.sniukiene@gmail.com; 

mr.bartkus@gmail.com; Dainius Kopustas; audrius.jaraminas@gmail.com; marijampolestriatlonodraugija@gmail.com; sportas@pkksc.lt; 
urbonas333@gmail.com; alina.ranceva1983@gmail.com; vitalis.gricius@yahoo.com; vilius@s-sportas.lt; z.zaleckas@gmail.com; 
lukauskis.ignas@gmail.com; sarunas.usas79@gmail.com; ab.ernestas@gmail.com; mantas@ltok.lt; ruoniai@aquaspot.lt

Cc: Saulius Batavičius; Mantas Marcinkevičius; a.sniukiene@gmail.com; donatas.zaveckas@bttcloud.com; noriuplaukti@gmail.com; Inga.urbonav; 
inga aukselyte; Zilvinas Reisas; Lukas Matulaitis PB; Natalija Boguševičienė; Vitalija Miezyte; Audrius KABINK UAB; Edgar Deduchov; 
jonas.zakaitis@gmail.com; Greta Urbutytė; Žilvinas Grigaitis

Subject: LTF konferencija 2023.03.29, Vilnius
Attachments: 2022_veiklos_ataskaita.pdf; 2023_veiklos_planas.pdf; Biudžetas 2023 DRAFT 2.0.xlsx

Sveiki gerb. LTF nariai, komisijų nariai, 
 
Siunčiame dalį eilinės ataskai nės LTF konferencijos dokumentų: 2022 m. veiklos ataskaitą, 2023 m. veiklos planą ir 2023 m. biudžeto planą. 
Turime atsiprašy  ek Jūsų, ek revizijos komisijos, bet šiai konferencijai buhalterija nespėja paruoš  finansinių ataskaitų. Tad su tam kru apmaudu turime konstatuo , 
kad esame įspaus  į situaciją, kai finansinių ataskaitų ir revizijos ataskaitos tvir nimui turėsime šauk  neeilinę konferenciją už mėnesio balandžio 24 d. (nuotoliniu būdu). 
Kaip ir matote, veiklos planas ir finansai yra projek nėse stadijose, tad labai kviečiame iki šios konfernecijos susipažin  šiais dokumentais, kad galėtumėme plėto  
produktyvią diskusiją. 
 
Dar kartelį primenu darbotvarkę: 
 
Data: 2023-03-29 (trečiadienis) 
Laikas: 17:00 
Vieta: Žemaitės g. 6, Vilnius (gyvai) 
Galimybė dalyvau  nuotoliniu būdu: bus 
Darbotvarkė: 
16:40 – 16:55 Narių registracija 
17:00 Kvorumo tvir nimas 
1. 2022 m. Prezidento veiklos ataskaitos tvir nimas [17:05 – 17:15] 
2. 2023 m. Finansinės ataskaitos pristatymas [PERKELIAMA Į BALANDŽIO 24 d.] 
3. Panevėžio triatlono klubo prašymo nagrinėjimas dėl garbės nario statuso suteikimo [17:15 – 17:20] 
4. 2023 m. veiklos planas [17:20 – 17:35] 
5. 2023 m. biudžeto tvir nimas [17:35 – 18:00] 

Priedas Nr. 1prie eilinės LTF konferencijos 2023-03-29Dokumentas 
įrodantis, jog nariai apie konferenciją buvo informuoti
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6. 2022 m. revizijos komisijos ataskaita [PERKELIAMA Į BALANDŽIO 24 d.] 
7. 2022 m. drausmės ir e kos komiteto ataskaita [18:00 – 18:10] 
8. 2022 m. AMK ataskaita [18:10 – 18:20] 
9. 2022 m. TK ataskaita [18:20 – 18:30] 
10. Rink nių vyr. trenerio veiklos ataskaita [18:30 – 18:40] 
11. Revizijos komisijos sudė es peržiūra [18:40 – 18:45] 
 
Tikė na, kad komitetų ataskaitas ir 2023 m. planus sukeisime vietomis (bendru sutarimu) ѡѢѣѤ 
 
 
Linkėjimai ir lauksime iki 29 d. 13:00 įgaliojimų. 
 
Pagarbiai/Kind Regards 
 
Dainius Šimkaitis 
Generalinis sekretorius/Secretary-General 
Lietuvos triatlono federacija/Lithuanian Triathlon Federation 
 
Žemaitės g. 6, Vilnius 
+370 606 76 384 
d.simkaitis@triatlonas.lt  
www.triatlonas.lt 

 
 
 



Priedas Nr. 2prie eilinės LTF konferencijos 
2023-03-29Konferencijos dalyvių sąrašas
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